



2021-22 President's Report

While this season was affected by the pandemic, it's important to recognize the positives of this season. Among the notable achievements:

- Implementing a new jersey system and for division U11 comp and above. Despite a few hiccups at the beginning of the season, this system will now be for all divisions U11 and up, and will remove a big administrative burden from the board.
- Hosting the very first First Shift program in Northern New Brunswick. This program was very successful and the vast majority of participants stayed with minor hockey
- Successful fundraising:
 - Strong clothing sales
 - Good fundraising effort for the end of the year tournaments plus creation of a sponsorship plan that will facilitate raising funds in the future.
 - Popcorn sales and Chuck-a-Puck at Marauders games
- For the first time in many years, all registrations were paid before the end of the season.
- Successfully hosted the Timbits Jamboree and NSMHL U11 C Championship Tournaments, our first since the beginning of the pandemic.
- A successful return of female hockey. This included dedicated practices, exhibition games and the chance to participate in an end-of-year tournament in Moncton.
- Implementation of the Gamesheet timekeeping app. While we were disappointed in the lack of league-wide adoption, we hope this becomes the standard in the future.

For all these highlights, I'd like to give a sincere thank you to all volunteers for their dedication and hard work to make this possible.

I'd also like to take this opportunity to thank two other board members that are leaving at the end of this season. Without Roger Hickey and Jillian Labillois efforts and dedication, changing the fortunes of minor hockey would have proved even more difficult. Not enough can be said about how I appreciated your wisdom and counsel during difficult circumstances. The minor hockey



**Restigouche North Minor Hockey Association Inc./
Association de Hockey Mineur du Restigouche Nord Inc.**

board and myself owe a tremendous debt of gratitude for your years of volunteerism.

I'd like to end by thanking everyone for supporting minor hockey for my years on the board. When I became President three years ago, the situation was dire. The board did a phenomenal job in navigating and overcoming these challenges and words cannot express my gratitude for your guidance and unwavering support. From the bottom of my heart, thank you.

Sincerely,
René Haché
President, RNMHA



Rapport du président 2021-22

Bien que cette saison ait été affectée par la pandémie, il est important de reconnaître les points positifs de cette saison. Parmi les réalisations notables :

- Mise en place d'un nouveau système pour les chandails pour les divisions U11 comp et plus. Malgré quelques pépins en début de saison, ce système s'appliquera désormais à aux divisions U11 et plus, et enlèvera une grosse charge administrative au conseil d'administration.
- Organiser le tout premier programme Première Présence dans le nord du Nouveau-Brunswick. Ce programme a eu beaucoup de succès et la grande majorité des participants sont restés avec le hockey mineur
- Collecte de fonds réussie :
 - Fortes ventes de vêtements
 - Bon effort de collecte de fonds pour les tournois de fin d'année et création d'un plan de commandite qui facilitera la collecte de fonds à l'avenir.
 - Ventes de pop-corn et Chuck-a-Puck aux jeux Marauders
- Pour la première fois depuis de nombreuses années, toutes les inscriptions ont été payées avant la fin de la saison.
- Succès avec les tournois Timbits Jamboree et Championnat U11 C de la LHMCN, nos premiers depuis le début de la pandémie.
- Un retour réussi du hockey féminin. Cela comprenait des pratiques, des parties hors-concours et la chance de participer à un tournoi de fin d'année à Moncton.
- Implémentation de l'application de chronométrage Gamesheet. Bien que nous ayons été déçus du manque d'adoption à l'échelle de la ligue, nous espérons que cela deviendra la norme à l'avenir.

Pour tous ces faits saillants, je tiens à remercier sincèrement tous les bénévoles pour leur dévouement et leur travail acharné pour rendre cela possible.

J'aimerais également profiter de cette occasion pour remercier deux autres membres du conseil d'administration qui nous quittent à la fin de cette saison. Sans les efforts et le dévouement de Roger Hickey et de Jillian Labillois, changer le sort du hockey mineur aurait été encore plus difficile. On ne peut pas en dire assez sur la façon dont j'ai apprécié votre sagesse et vos conseils dans des circonstances difficiles. Le hockey mineur et moi-même avons une énorme dette de gratitude pour vos années de bénévolat.



**Restigouche North Minor Hockey Association Inc./
Association de Hockey Mineur du Restigouche Nord Inc.**

J'aimerais terminer en remerciant tous ceux qui ont soutenu le hockey mineur pendant mes années au sein du conseil. Lorsque je suis devenu président il y a trois ans, la situation était désastreuse. Le conseil d'administration a fait un travail phénoménal pour naviguer et surmonter ces défis et les mots ne peuvent exprimer ma gratitude pour vos conseils et votre soutien. Du fond du cœur, merci.

Sincèrement,
René Haché
Président, AHRMN